



Samfälligheten Hällristningen

<http://www.hallristningen.se>

Styrelsemöte 17 Januari 2018 hos Magnus

Protokollnr 2018:1

Ordinarie	Inger Möller Degerfält	ordförande
	Lars Hjelm	kassör
	Magnus Krampell	sekreterare
Suppleanter	Göran Wallsten	

1. Föregående protokoll

Inger läste upp föregående protokoll (nr 6 från 2 oktober). Protokollet godkändes.

2. Plattor

Byte av "dåliga plattor" på gatorna i området. Offerten som Inger fick var på för mycket pengar, så vi behöver prata med en annan entreprenör för att få ny offert. Göran har tidigare fått offert och bokar entreprenör för att komma och titta igen. Magnus går runt och räknar totalt antal plattor och hur många som är dåliga. Magnus kanske kan vara med och träffa entreprenören.

Beslut: Styrelsen gör en proposition till årsmötet att ta beslut om (Förra offerten var på ca 25 000, kanske blir det 30 000 nu).

3. Arbeten på de olika områdena

Blått område: Christian Cronqvist har en kompis som har offererat att gräva bort översta lagret jord och rötter och så gräs där vi höstas tog bort träd, men där arbetet med att göra gräsmatta inte slutfördes. Offerten är på totalt 20 500 kr (Lars har fått offerten). **Beslut:** Vi gör en proposition och tar upp detta på årsmötet. Styrelsens krav är att det skall vara lättskött!

Rött område: Vi går ut på facebook/utskick och uppmanar fastighetsägare att skicka in motioner beträffande "utegymmet". **Beslut:** Om inga motioner kommer in gör styrelsen en proposition om att rensa bort utstickande farliga ståldelar i kanten till sandlådan. Göran försöker engagera/aktivera grannarna i det röda området.

Grönt område: Ingen prioritet på att ta in offert för att justera plattorna vid boulebanan.

4. Välkomstskylt vid infarten från Rudeboksvägen

Det finns en "lundastandard" på skyltar (Så som de andra områdena har runtomkring). **Beslut:** Inger ber om offert på en sådan "lundastandard-skylt" (Det skall stå "15 km/tim" och att "fartbular" finns på området)

5. Parkering

Fastighetsägare har uppmärksammat styrelsen på att vissa fortfarande parkerar olovligt på gästparkeringarna och på gatan. Magnus har identifierat bilar och mailat en fastighetsägare om det olämpliga att parkera på gästparkering. Detta är en rättvisefråga och Magnus fortsätter att maila till fastighetsägare som står fel.

6. Fiber

Telia har kontaktat Inger för att sondera intresset för att bygga fiber i området. Com hem har hört av sig till Lars i samma ärende. Nyinflyttade fastighetsägare har frågat om vi har fiber på gång. Det är kanske läge att utreda alternativen igen. **Beslut:** Styrelsen gör en proposition för att en arbetsgrupp skapas för detta.

7. Arvode

I samband med att sättet att hantera arvoden ändrades (på styrelsemötet bestämdes att: "stämman beslutade om oförändrade ersättningar", men frågan är "Oförändrade" för vem? För samfälligheten eller för styrelsemedlemmarna? Inger pratar med Anita (revisorn) – hur man bör tolka det?

8. Förberedelse årsmöte

- Inger skriver verksamhetsberättelse inför årsmötet. En sak att nämna är ändringen till faktura via mail och att vissa betalar med Swish.
- Revisorn är redo att påbörja revision. Valberedningen är aktiverad och Inger bokar lokal - datum för årsmöte tisdag ändrat till 15/3 2018 (då skolans matsal redan var bokad tidigare beslutad tid). Samma planering som sist, landgång 18.30 och mötet börjar 19.00.
- Inbjudan till årsmöte skall gå både via mail och på facebook (Medlemmarna behöver svara om de kommer eller ej, så vi kan planera hur många landgångar vi behöver - 38 medlemmar kom förra året).
Beslut: Lars beställer 40 landgångar av Christian och justerar antalet då vi fått svaren.

Motioner från medlemmarna skall vara inskickade senast 31 januari.

9. Övrigt

- Magnus har hämtat skrivaren (en HP1018)
- Ekonomi: betalning, baserat på elektronisk faktura är ingen succe än. Mailadresser finns nu till alla (utom en) Ca 1/3 betalade inte i tid men påminnelse via mail resulterade i några till, sedan behövdes 2 påminnelser via papper innan alla betalade. **Beslut:** Vi kör ett år till! (om inte årsmötet stoppar det) Vi bör lägga upp en blänkare i facebook-gruppen då fakturan går ut.

10. Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir torsdagen 8 Februari. 19.00 hos Lars.



Vid protokollet: Magnus Krampell



Ordf: Inger Möller Degerfält